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BRMG.0012.93.2021.KSiT 
 

PROTOKÓŁ Nr 36-11/2021 
 

Z trzydziestego szóstego posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta 

Gdańska w VIII Kadencji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w dniu 24 

listopada 2021 roku, a rozpoczęło o godz. 16:30 z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) poprzez aplikację 

MS TEAMS. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 

członków Komisji) i 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Na stan sześciu członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześć osób, 

czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 36 posiedzenia Komisji przewodnicząca sprawdziła na początku 

posiedzenia obecność członków Komisji: 
 

Radna Kamila Błaszczyk – obecna 

Radny Piotr Dzik – obecny 

Radna Alicja Krasula – obecna 

Radny Przemysław Malak – obecny 

Radny Lech Wałęsa – nie dołączył do posiedzenia 

Radna Beata Jankowiak - obecna 
 

Następnie stwierdziła quorum i powitała zebranych. Poinformowała również, że porządek 

obrad został w terminie regulaminowym wysłany do radnych drogą elektroniczną. 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 

objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki Hala Gdańsk-

Sopot spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 

1114. 
Przedstawiają: Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej oraz Pani Magdalena Sekuła 

– Prezes Zarządu spółki Hala Gdańsk-Sopot Sp. z o.o. 
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2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1118 – w 

zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

3. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok – druk nr 1119 – w 

zakresie działania Komisji. 
Przedstawiają: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu, 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu, 

Pani Magdalena Lidzbarska – Kierownik Referatu Wspierania i Rozwoju Przedsiębiorczości w Wydziale 

Polityki Gospodarczej 
 

4. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
Przedstawia: Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport 
 

5. MEVO – aktualna sytuacja. 
Przedstawia: Pani Dagmara Kleczewska – Kierownik projektu MEVO w Obszarze Metropolitalnym 

Gdańsk-Gdynia-Sopot 
 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Uwag do porządku obrad nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie 

porządku obrad. 

 

Głosowanie:  

Radna Kamila Błaszczyk – za 

Radny Piotr Dzik – za 

Radna Alicja Krasula – za 

Radny Przemysław Malak – za 

Radny Lech Wałęsa – nie dołączył do posiedzenia 

Radna Beata Jankowiak – za 

 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za przyjęła zaproponowany porządek obrad.  

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 

objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki Hala Gdańsk-Sopot 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1114. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z XLII Sesji Rady Miasta Gdańska z 25 

listopada 2021 r. BRMG.0006.275.2021). 
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Pani Małgorzata Stasiak – Główny Specjalista w Referacie Nadzoru Właścicielskiego 

w Wydziale Polityki Gospodarczej w imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt 

uchwały.  

Powiedziała: Dzień dobry państwu, szanowni państwo radni zwracamy się z prośbą o 

opinię uchwały w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym spółki Hala Gdańsk-Sopot w kwocie 500 000 zł. Jest to kontynuacja środków 

przeznaczanych na działania inwestycyjne obiektu po prawie już 11 latach działalności. 

Tym razem będą to inwestycje wymienione w uzasadnieniu czyli przekładniki w systemie 

poboru energii, modernizacja systemu układu opraw ewakuacyjnych i awaryjnych, zakup 

podłogi sportowej do sali treningowej, klapy systemu oddymiania, modernizacja kosza 

centralnego, analizy dotyczące układu transportowego, sporządzenie koncepcji 

wstępnych dokumentów dotyczących rozbudowy budynku hali w zakresie foyer i wejścia 

głównego. Gmina miasta Sopot, która jest w połowie właścicielem spółki, a miasto Gdańsk 

w drugiej połowie, podjęła już stosowną uchwałę we wrześniu bieżącego roku. W tej chwili 

kapitał zakładowy spółki to jest 33 776 000 zł. Po dokapitalizowaniu przez oba miasta 

łącznie w kwocie 1 000 000 zł ten kapitał nam się o 1 000 000 zł zwiększy. Spółka 

przedstawiła kosztorysy na poszczególne działania inwestycyjne i kwota jest zapisana w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej. W tym roku spółka już dokapitalizowaliśmy kwotą 

1 150 000 zł. Bardzo proszę państwa o pozytywną opinię. Dziękuję. Jest pani prezes z nami 

gdyby były jakieś bardziej szczegółowe pytania to oczywiście odpowiemy razem z panią 

prezes na pytania państwa.       
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie otworzyła dyskusję.  

 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Chciałem zapytać na czym ta rozbudowa ma polegać? Jakie korzyści maj dać ta 

rozbudowa?  

 

Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Hali Gdańsk-Sopot Sp. z o.o.   

Dzień dobry państwu. Ta rozbudowa wynika niejako z takich funkcji też użytkowych, 

ponieważ z programu pomocowego Jessica rozbudowaliśmy możliwość pojemności płyty 

głównej na arenie. To znaczy, że kiedyś mogło brać udział w koncercie ok 4000 osób, a 

dzisiaj może już na płycie głównej brać udział 7000, w związku z tym to foyer czyli wejście 

główne A1 jest niewystarczające. Myślimy nad koncepcją rozbudowy. Jest taki wstępnie 

przygotowany już i zweryfikowany pod względem technicznym, że jest to możliwe, 

rozbudowa o kolejne 1500 metrów od tego foyer właśnie między innymi z uwagi na 

konieczność zwiększenia tej powierzchni chociażby ze względu na pomieszczenia szatni, 

które dzisiaj są niewystarczające, punkt umieszczenia gastronomii. Jest to takie najbardziej 
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reprezentacyjne i największe wejście, a dodatkowo na poziomie drugim, bo to będzie 

rozbudowa obejmująca dwa poziomy, chcieliśmy umiejscowić taką przestrzeń muzealno-

edukacyjną dotyczącą zarówno sportów odbywających się imprez sportowych i 

dyscypliny, które odbywają się w haki jak i taką szeroko rozumianą funkcją dostępną 

edukacyjną, która by mogła działać niezależnie od odbywających się w hali imprez, to 

znaczy nawet jak impreza jest w hali to wejście do tej powierzchni mogło by się odbywać z 

zupełnie niezależnego poziomu. Stąd taka koncepcja, decyzja uważam, że zasadna przede 

wszystkim tak jak wspominałam z uwagi na niewystarczającą powierzchnię dzisiaj tego 

foyer, ale również z takich ewidentnych potrzeb zgłaszanych zarówno przez miasta jak i 

użytkowników hali, gdzie można by coś jeszcze przy okazji oglądnąć, odwiedzić, także 

dziękuję bardzo.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy bardzo pani prezes. Czy ze strony państwa radnych są jeszcze jakieś 

dodatkowe pytania co do tego punktu?  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji      

Witam serdecznie również panią prezes. Miałem to samo na Komisji Polityki Gospodarczej 

i Morskiej i to jest jak gdyby kontynuacja tej poprzedniej dotacji, którą żeśmy dawali na 

Halę obopólnie z Sopotem na te inwestycje ulepszające halę, bo poprzednio na 

poprzedniej sesji dawaliśmy środki na to.  
 

Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Hali Gdańsk-Sopot Sp. z o.o.   

Tak, zawsze solidarnie z Sopotem po 50%. Panie radny to też wynika, bo odpowiedziałam 

na pytanie dotyczące rozbudowy foyer, ale to dokapitalizowanie również wiąże się z 

takimi koniecznymi modernizacjami.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji      

Rozpoczętymi tymi inwestycjami, które były i teraz jest kontynuacja i jeszcze ulepszenie 

tego, żeby było lepiej.  
 

Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Hali Gdańsk-Sopot Sp. z o.o.   

Tak. Są to częściowo, bo niewystarczające były środki przeznaczone, bo ceny poszło 

mocno w górę, ale częściowo też ze względu na zużycie hali i nieprzewidziane pewnych 

elementów.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji      

Ja to rozumiem dlatego pytałem na Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej i jak 

najbardziej jestem za. Jest to hala, z której naprawdę powinniśmy się szczycić w Polsce i 

dziękuję serdecznie i jak będziemy kiedyś jeszcze dokapitalizowywać spółkę to bardzo 

bym prosił również panią prezes na Komisję Polityki Gospodarczej.   
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Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Hali Gdańsk-Sopot Sp. z o.o.   

Dziękuję bardzo.  
 

Pani Małgorzata Stasiak – Główny Specjalista w Referacie Nadzoru Właścicielskiego 

w Wydziale Polityki Gospodarczej 

Dodam jeszcze tylko, że też część z tych inwestycji zarówno tamtych, gdzie 

dokapitalizowaliśmy już w maju i tych to wynika z przepisów prawnych dostosowań 

wymogów związku siatkarskiego, koszykarskiego i innych, w związku z tym musimy być 

konkurencyjni zarówno na arenie naszej krajowej jak również międzynarodowej, także to 

chciałam tylko dodać. Dziękuję.   
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję bardzo. Nie widzę więcej pytań.  
 

Następnie z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodnicząca poddała pod 

głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 

1114. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Panią Małgorzatę Stasiak – Głównego Specjalistę w Referacie Nadzoru 

Właścicielskiego w Wydziale Polityki Gospodarczej, a następnie w wyniku 

przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 głosami za, przyjęła i pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1114.  (Opinia nr 36-11/70-21/2021) 
 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1118 – w 

zakresie działania Komisji. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z XLIII Sesji Rady Miasta Gdańska z 16 

grudnia 2021 r. BRMG.0006.279.2021). 
 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały.  

Powiedziała: Dzień dobry państwu, pani przewodnicząca, szanowni państwo, druk 1118 to 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Gdańska na lata 2022 – 2050. Obowiązek przedłużenia tego projektu przez Prezydenta 

Miast Gdańska wynika z art. 230 ustawy o finansach publicznych. Wieloletnia Prognoza 
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Finansowa składa się z dwóch podstawowych załączników, z załącznika nr 1, gdzie 

prezentowane są podstawowe wielkości budżetowe jak dochody, wydatki, przychody, 

rozchody oraz kwota długu oraz załącznika nr 2, w którym prezentowane są 

przedsięwzięcia do realizacji w latach 2022-2050.  

Jeśli chodzi o dochody ogółem na 2022 rok w WPF-ie zostały zaplanowane w wysokości 

3 730 000 000 zł, a wydatki w wysokości 4 440 000 000 zł. Poziom dochodów i wydatków 

uległ zmniejszeniu w stosunku do bieżącego roku i w kolejnych latach po roku 2022 uległ 

jeszcze bardziej i dochody jak i wydatki ulegają zmniejszeniu w stosunku do roku 2021 i 

2022. Jeśli chodzi o dochody to poziom obecny dochodów ponownie osiągniemy w 

okolicach roku 2026, natomiast jeśli chodzi o wydatki to po roku 2030. Taka sytuacja 

wynika z tego, że znacznemu zmniejszeniu uległy dochody z tytułu PIT-u po 

wprowadzeniu Polskiego Ładu.  

Jeśli chodzi o wydatki majątkowe, które w WPF-ie zostały zaplanowane to na lata 2022-

2025 zostały one zaplanowane w wysokości 1 775 000 000 zł, z tego w 2022 w wysokości 

prawie 928 000 000 zł. W celu realizacji tych prognozowanych wydatków majątkowych 

planowane jest zaciągniecie kredytu w wysokości 992 000 000 zł w latach 2022-2024, a 

pozostała część wydatków majątkowych będzie pokryta z dochodów. 

Jeśli chodzi o przedsięwzięcia 98 przedsięwzięć będzie kontynuowanych z bieżącej 

prognozy finansowej i te przedsięwzięcia będą kontynuowane bez zmiany zakresu 

realizacji czy też kwot. Wszystkie te przedsięwzięcia są wymienione w uzasadnieniu do 

projektu uchwały. 13 przedsięwzięć będzie kontynuowanych z bieżącego WPF-u ze zmianą 

zakresu lub ze zmianą kwoty. Zmiany te zostały opisane w uzasadnieniu przy każdym 

przedsięwzięciu i wprowadzamy do WPF-u dwa nowe przedsięwzięcia. Pierwsze dotyczy 

budowy centrum społeczno-kulturalnego przy ul. Turystycznej 3. Limit zobowiązań na to 

przedsięwzięcie wynosi 3 650 000 zł. Okres realizacji to lata 2023-2024. Natomiast drugie 

przedsięwzięcie to wyposażenie Biblioteki przy Rondzie. Limit zobowiązań 600 000 zł i lata 

realizacji to 2022 i 2023 rok. Dziękuję bardzo.       
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddała pod głosowanie przyjęcie i 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 1118 – w zakresie 

działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Panią Agnieszkę Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 

Podatków, a następnie w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 

głosach przeciwnych oraz 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1118 – w zakresie działania Komisji. 

(Opinia nr 36-11/71-22/2021) 
 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

PUNKT  - 3 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok – druk nr 1119 – w zakresie działania Komisji 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z XLIII Sesji Rady Miasta Gdańska z 16 

grudnia 2021 r. BRMG.0006.280.2021). 
 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały.  

Powiedziała: Pani przewodnicząca, szanowni państwo ja tytułem wstępu chciałabym 

jeszcze kilka podstawowych wielkości budżetowych przedstawić, a później oddam głos 

kolegom i koleżankom z wydziałów merytorycznych.  

Jeśli chodzi o dochody ogółem to tak jak powiedziałam w poprzednim projekcie wyniosą 

one 3 730 000 000 zł, z tego dochody bieżące będą wynosiły 3 427 000 000 zł, natomiast 

dochody majątkowe 303 000 000 zł. Jeśli chodzi o wydatki ogółem 4 440 000 000 zł, z tego 

wydatki bieżące 3 512 000 000 zł, a wydatki majątkowe prawie 928 000 000 zł. Przy tak 

zaplanowanych dochodach i wydatkach deficyt wyniesie prawie 710 000 000 zł, a deficyt 

operacyjny prawie 85 000 000 zł.  

Przychody zostały zaplanowane w wysokości 762 000 000 zł, z tego największą pozycję 

stanowi zaciągniecie kredytów w Europejskim Banku Inwestycyjnym w wysokości 

480 000 000 zł oraz emisja obligacji 157 000 000 zł. 

Rozchody zostały zaplanowane w wysokości przeszło 52 000 000 zł i w tej kwocie 

większość to jest spłata kredytu zaciągniętego w Europejskim Banku Inwestycyjnym oraz 

w Banku Rozwoju Rady Europy. To jest kwota dokładnie 51 700 000 zł. Tyle tytułem 

wstępu i oddaję głos koleżankom i kolegom z wydziałów merytorycznych. Dziękuję 

bardzo.   

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Dzień dobry, pani przewodnicząca, szanowni radni budżet Biura Prezydenta ds. Sportu na 

rok 2022 wygląda w następujący sposób, limit wydatków na tok 2022 to 25 961 321 zł, w 

tym środki na profilaktykę alkohol-narkotyki w kwocie 1 150 000 zł. W tym limicie 

wydatków są również przewidziane działania promocyjne związane z Mistrzostwami 

Świata w piłce ręcznej w 2023 roku, które odbędą się w styczniu na hali Ergo Arena. Na 

promocję w przyszłym roku otrzymaliśmy limit 18 844 000 zł, w tym działania promocyjne 

właśnie na piłkę ręczną, Sportowe Twarze Gdańska i nowy program Trener, który 
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będziemy chcieli wprowadzić promocję miasta poprzez kluby sportowe występujące w 

najwyższych klasach rozgrywkowych i pozostałe działania promocyjne. Dział sport, w który 

wchodzą gale, turnieje, dotacje i nagrody. Limit na rok 2022 to 7 117 321 zł. W tym 

wchodzi dział turystyka z czego będziemy finansować Baltic Sail, dotacje na kluby, dotacje 

ze środków alkoholowych, nagrody, program Top Talent i pozostałe działania sportowe. 

To tak ogólnie. Jeżeli mają państwo radni jakieś pytania szczegółowe to chętnie na nie 

odpowiem. 

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy. Widzę, że pani radna Kamila Błaszczyk się zgłasza, ale myślę, że przejdziemy 

całkowicie ten druk, wszyscy dyrektorzy się wypowiedzą i dopiero wtedy będziemy 

zadawać pytania. Oddaję głos panu dyrektorowi Leszkowi Paszkowskiemu, bardzo proszę. 

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu          

Pani przewodnicząca, państwo radni chciałem przedstawić budżet na rok 2022 

Gdańskiego Ośrodka Sportu. Jeżeli chodzi o plan finansowy na tenże rok łączna ilość 

wydatków to 35 268 863 zł, z czego na ubezpieczenia majątkowe i OC miasta przypada 

251 000 zł, na obsługę najmu lokali i dzierżawy nieruchomości. Jeżeli chodzi o organizację 

imprez sportowych to 3 419 740 zł, budżet obywatelski 42 772 zł. Remonty i utrzymanie 

obiektów sportowych to najpokaźniejsza pozycja, bo opiewająca na 26 034 000 zł. 

Organizacja kąpielisk morskich to wydatek 4 379 000 zł.  

Jeżeli chodzi o dochody to rok 2022 w stosunku do troku 2021 zakładamy, że będzie nieco 

wyższy dochód i będzie wynosił 9 263 954 zł, z czego ponad 5 460 000 zł będzie 

pochodziło z wynajmu, dzierżawy majątku gminnego, prawie 3 700 000 zł to wpływy z 

pływalni oraz przystani czyli z usług oraz nieco drobniejsze kwoty zwrotu wydatków z lat 

poprzednich głównie VAT-u to 70 000 zł oraz odsetki od różnych należności i opóźnień 

kwota 25 000 zł co daje łącznie 9 263 954 zł. Jeżeli chodzi o kwoty planowanych remontów, 

bo w tych kwotach, które przytoczyłem będą remonty bieżące, planujemy dokończenie 

mola w Brzeźnie. To kwota ok 780 000 zł. Remont pomieszczeń socjalnych na obiekcie 

Traugutta to ok 100 000 zł. Wymiana oświetlenia w hali MHS oraz wymiana oświetlenia 

awaryjnego to kwota 375 000 zł. Mamy już projekt wykonany na tą okoliczność oraz 

remont instalacji odwodnienia toru żużlowego na ul. Zawodników to kwota ok 100 000 zł. 

Łącznie kwota na remonty to 1 355 000 zł. Dziękuję państwu za uwagę. Gdyby były jakieś 

pytania to odpowiem na nie po zakończeniu prezentacji przez pozostałych uczestników. 

Dziękuję.   

   

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję bardzo panie dyrektorze. Pani Kierownik Magdalena Lidzbarska bardzo proszę. 

 



 

 

 

9 

 

 

 

Pani Magdalena Lidzbarska – Kierownik Referatu Wspierania i Rozwoju 

Przedsiębiorczości w Wydziale Polityki Gospodarczej 

Dzień dobry, pani przewodnicząca, szanowni państwo radni, budżet w zakresie turystyki 

na rok 2022 we wnioskowanej uchwale to 7 919 000 000 zł. Największą pozycją tego 

budżetu są oczywiście składki na rzecz dwóch organizacji turystycznych czyli Pomorskiej 

Regionalnej Organizacji Turystycznej i Gdańskiej Organizacji Turystycznej. Skupię się 

przede wszystkim na tym zwiększeniu budżetu w stosunku do roku ubiegłego. W 

stosunku do roku ubiegłego budżet składkowy na rzecz tych organizacji zwiększamy o 

kwotę 491 500 zł w tym na rzecz PROT-u kwotę 50 000 zł, czyli w tej chwili składka Gminy 

Miasta Gdańska na rzecz tego stowarzyszenia wyniesie 450 000 zł i to zwiększenie 

związane jest z planowanym udziałem Gdańska w pomorskim projekcie Expo Dubaj w 

2022 roku. Są to targi expo, które nie odbyły się w roku 2020 razem Gdańsk z Sopotem, 

Gdynią i Urzędem Marszałkowskim Województwa Pomorskiego, solidarnie składkę 

zwiększamy o 50 000 zł i będziemy uczestniczyć w tym expo razem. Podczas tego expo 

organizujemy stoisko oraz pokaz mody bursztynowej i przede wszystkim skupiamy to 

stoisko wokół historii, kultury, żeglarstwa, uzdrowiska, przyrody i bursztynu inspirującego 

jubilerstwo. Natomiast na rzecz Gdańskiej Organizacji Turystycznej wnosimy o 

zwiększenie składki o 441 500 zł, czyli na rzecz GOT-u składka będzie wynosiła w roku 

2022 7 396 500 zł i to zwiększenie wynika przede wszystkim z organizacji obchodów Dni 

Hanzy w Gdańsku, które odbędą się w roku 2024. Będzie to Międzynarodowy Zjazd Hanzy. 

To jest kwota 78 000 zł. W przyszłym roku już będziemy budować partnerstwo z Toruniem, 

który taki zjazd będzie organizował w roku 2023 i GOT stworzy dedykowany Hanzie 

produkt turystyczny w postaci gry miejskiej z wykorzystaniem aplikacji i będzie 

dedykowana również seria kart turysty oraz poświęcona zostanie specjalna sekcja na 

portalu visitgdansk na temat dziedzictwa Hanzy w Gdańsku zawierająca materiały w 

formie tekstowej i multimedialnej. Kolejna kwota zwiększenia to 115 500 zł na badania w 

turystyce. GOT z roku na rok poszerza listę badanych obszarów dotyczących ruchu 

turystycznego oraz zachowań związanych ze spędzaniem czasu wolnego w Gdańsku. 

Dotychczas dane, które były gromadzone one nie pozwalały na oszacowanie 

ekonomicznych korzyści z ruchu turystycznego oraz prognoz ruchu. W 2022 roku GOT 

planuje rozpoczęcie współpracy z Uniwersytetem Gdańskim i Pomorskim Instytutem 

Naukowym im. prof. Brunona Synaka nad projektem, dzięki któremu zostanie zbudowany 

model zachowań przede wszystkim osób przyjeżdżających do Gdańska, wydatków tych 

osób co pozwoli na oszacowanie wpływu ekonomicznego tak naprawdę i środowiskowego 

turystyki na miasto. Dotychczas takimi danymi nie dysponowaliśmy. Trzecia pozycja 

zwiększenia to kwota 248 000 zł, która dotyczy tak naprawdę modernizacji istniejących 

punktów informacji turystycznej w Gdańsku, a także przymierzamy się do uruchomienia 

zupełnie nowego punktu informacji turystycznej w okolicach dworca głównego PKP w 

Gdańsku, dzięki któremu chcemy stworzyć punkt, który będzie świadczył 
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komplementarną usługę dla turysty, czyli przede wszystkim rozszerzyć miejsce, w którym 

będą sprzedawane produkty, które w tej chwili są materiałami promocyjnymi Gdańska, 

które widnieją w sklepie visitgdansk, zwiększymy obsługę ilości klientów przy zachowaniu 

tego reżimu sanitarnego, stąd też wymagany jest większy lokal niż dotychczas, bodajże 

było to 15,5 m² na dworcu i to pomieszczenie nie było widoczne dla turystów też, a także 

w celu dostosowania takiego punktu dla osób, które poruszają się, a są niepełnosprawne i 

chcielibyśmy nawiązać partnerstwa z podnajemcami pod kątem stworzenia takiej 

komplementarnej usługi dla turysty jak wynajem samochodów, przechowalnia bagażu, 

zakup biletów ZTM czy też świadczenie usług TAXI poprzez zamawianie. To jest największa 

zmiana tak naprawdę w budżecie. Jeżeli państwo mają jakiekolwiek pytania to postaram 

się na nie odpowiedzieć. Dziękuję bardzo.          
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie otworzyła dyskusję.  
 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Mam trzy kwestie. Pierwsza do pana dyrektora Korola pytanie, a właściwie bardziej chęć 

upewnienia się, chodzi mi o wsparcie sportu młodzieżowego, bo w pkt 8.1.4 i 8.1.4.3 i 

8.1.4.4 widać duże przesunięcia środków pomiędzy tymi, ale z tego co wnioskuję pula 

zostaje tego wsparcia na ubiegłorocznym poziomie, tylko to jest inaczej rozpisane w 

poszczególnych punktach. Czy dobrze wnioskuję?   
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Tak pani radna. Pula na sport młodzieżowy zostanie w bardzo zbliżonej kwocie takiej jak 

była w tym roku, a przypomnę, że ona była bardzo mocno podwyższona, więc proszę się 

nie martwić, na pewno zrobię wszystko, żeby ten sport młodzieżowy w Gdańsku nie 

stracił.  
 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Ok. Jeszcze pytanie odnośnie pkt 8.1.3.1 czyli organizacji i współorganizacja imprez 

kulturalno-sportowych i rekreacyjnych i tutaj właściwie jest bardzo duży spadek, bo z 

800 000 zł do 36 000 zł, i pytanie z czego to wynika, czy jakieś wydarzenia specjalne były w 

ubiegłym roku, które były ujęte w tej dużej sumie, a których nie ma teraz, jak to wygląda?  
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

My połączyliśmy po prostu wszystko w jednym dziale promocji. Zostawiliśmy taką 

niewielką kwotę na jakieś niespodziewane zadania, ale w tym roku też proszę pamiętać, 

że w promocji mieliśmy finał Ligii Europy, mieliśmy Mistrzostwa Europy w siatkówce, więc 

tych środków też mieliśmy trochę więcej. Walczymy jeszcze, to tak dla państwa informacji, 
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o organizację Mistrzostw Świata w piłce siatkowej kobiet w przyszłym roku. Będę 

rozmawiał z Polskim Związkiem Siatkówki na ten temat. 
 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Dziękuję bardzo. Nasunęło mi się jedno pytanie do pani Lidzbarskiej odnośnie lokalizacji 

tego nowego punktu przy dworcu. Gdzie to konkretnie? Czy to w samej hali dworca 

miałoby się znajdować?    
 

Pani Magdalena Lidzbarska – Kierownik Referatu Wspierania i Rozwoju 

Przedsiębiorczości w Wydziale Polityki Gospodarczej 

W samej hali w okolicach schodów znajdował się ten malutki punkt 15 metrowy i 

kompletnie on był nieidentyfikowalny przez turystów, natomiast na chwilę obecną chociaż 

wiem, że trwają dalsze poszukiwania był rozważany lokal po dawnej Sephorze. On jest w 

takim miejscu ciągu komunikacyjnego. Nie wiem czy GOT zakończył już negocjacje jeżeli 

chodzi o najem tego lokalu, jednak w tej okolicy cały czas są brane inne lokalizacje pod 

uwagę, ale w samym budynku dworca nie mamy szansy z informacji uzyskanej od pana 

prezesa na to, żeby wygospodarować lokal, który spełniałby takie standardy tej dużej 

powierzchni, na której nam bardzo zależy.  
 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Dziękuję bardzo.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy bardzo. Czy ze strony państwa radnych są jeszcze jakieś pytania co do tego 

punktu? Nie widzę. Mam jedno pytanie do pana dyrektora Korola odnośnie tego nowego 

programu Trener. Czy mógłby pan dyrektor coś więcej na ten temat powiedzieć?  
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Szykujemy się do tego, żeby nagradzać trenerów, którzy osiągają ze swoimi zawodnikami 

bardzo wysokie wyniki, szczególnie na poziomie międzynarodowym i chcemy takich 

trenerów szczególnie nagrodzić, ale myślę, że ze szczegółowym opisem tego programu na 

pewno gdy zaczniemy go realizować na pewno państwo to przedstawię. Chodzi o 

trenerów naszych najmłodszych zawodników, czyli juniorów, młodzieżowców i juniorów 

młodszych.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję bardzo. Czy ze strony państwa radnych są jeszcze jakieś pytania? Może jeszcze 

coś się nasunęło. Nie widzę. Przejdziemy do głosowania.    
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Następnie z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodnicząca poddała pod 

głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 

1119 – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez: 

• Panią Agnieszkę Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 

Podatków,  

• Pana Adama Korola – Dyrektora Biura Prezydenta ds. Sportu, 

• Pana Leszka Paszkowskiego – Dyrektora Gdańskiego Ośrodka Sportu, 

• Panią Magdalenę Lidzbarską – Kierownika Referatu Wspierania i Rozwoju 

Przedsiębiorczości w Wydziale Polityki Gospodarczej, 

a następnie w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach 

przeciwnych oraz 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, zawarty w druku nr 1119 – w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 

36-11/72-23/2021) 
 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

PUNKT  - 4 
 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
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Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Najbliższe imprezy w Gdańsku odbędą się od 26 do 28 listopada i to są Integracyjne 

Mistrzostwa Polski AZS w tenisie stołowym. W ten sam weekend odbędzie się turniej 

piłkarski „Number One Cuo 2021”, 27 listopada Torus Wybrzeże Gdańsk piłkarze ręczni 

zmierzą się na hali AWFiS ze Stalą Mielec, może wygrają, 28 listopada Trefl Gdańsk gra z 

PGE Skrą Bełchatów, od 3 do 5 grudnia Mistrzostwa Polski w Łyżwiarstwie 

Synchronicznym na Hali Olivia, 4 grudnia XV Mistrzostwa Gdańska i Pomorza „Gdańskie 

Ergowiosła 2021”, 4 grudnia Lechia Gdańsk gra z Rakowem Częstochowa, 4 grudnia 

również  bieg górski Garmin Ultra Race Gdańsk, 8 grudnia mamy Gdańską Galę Sportu, 9 

grudnia mamy Gdańską Galę Sportu Młodzieżowego . Decyzją pani Prezydent obie gale 

będą w formie online. 11 grudnia Torus Wybrzeże Gdańsk zagra z Zagłębiem Lubin, 11 

grudnia również Lechia Gdańsk zagra z Jagiellonią Białystok, 12 grudnia Trefl Gdańsk 

zagra z LUK Lublin i 19 grudnia Trefl Gdańsk zagra ze Ślepskiem Małów Suwałki. Nie 

wiadomo oczywiście jakie będą obostrzenia epidemiologiczne. Na razie obecność kibiców 

jest dopuszczalna na wszystkich meczach i zobaczymy jakie będą restrykcje nałożone 

przez rząd, czy będziemy mogli to oglądać na żywo czy tylko tak jak było wcześniej mecze 

będą rozgrywane przy pustych trybunach.   
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy  bardzo. Czy są pytania ze strony państwa radnych? Nie widzę. Dziękujemy 

bardzo panie dyrektorze i przechodzimy do kolejnego punktu.   

PUNKT  - 5 
 

MEVO – aktualna sytuacja. 
 

Radny Lech Wałęsa dołączył do posiedzenia. 
 

Pani Dagmara Kleczewska – Kierownik projektu MEVO w Obszarze Metropolitalnym 

Gdańsk-Gdynia-Sopot 

Dobry wieczór państwu, dzisiaj chciałam opowiedzieć trochę o liczbach i datach, 

przygotowałam króciutką prezentację dla państwa.  
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Tak jak wspomniałam ostatnio jak mieliśmy okazję się zobaczyć złożono nam dwie oferty. 

Były to oferty firm Marfina, która w trakcie naszego dialogu konkurencyjnego 

przeistoczyła się w firmę City Bike Global, która to złożyła ofertę oraz konsorcjum BikeU. 

Wspominałam również, że obie oferty znacznie różniły się cenowo i chciałabym, żebyście 

państwo to dokładnie zobaczyli. 159 mln zł niższa oferta. 365 mln zł oferta droższa. Tak 

jak też wspominałam państwu ostatnio nasza analiza finansowa przewidywała, że 

otrzymamy ofertę w granicach 174 mln zł.  

 

 
Ponieważ było dużo pytań na temat zabezpieczonych środków, tego, ile posiadamy 

środków na MEVO, a tego jak mamy złożone oferty pozwoliłam sobie państwu to rozpisać 

i wygląda to następująco. Wkład zabezpieczony przez gminy w WPF-ach to jest ok 107 mln 

zł. Ponieważ w tym projekcie wszystkie przychody są po stronie OMG-G-S, wszystkie 

przychody plus VAT dają nam kwotę ok 67 mln zł. Stąd bierze się nasza kwota 174 mln zł 

zaplanowanych przez nas wcześniej i jak widzicie państwo o kilka milionów niższa oferta 

City Bike Global.   
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Szanowni państwo oprócz ceny w ofercie liczą się jeszcze punkty dodatkowe za bazową 

liczbę rowerów, liczbę punktów ładowania, liczbę stacji obsługiwanych rowerami cargo, 

procent pojazdów zeroemisyjnych i liczbę punktów serwisowych. Jak widać na niniejszym 

slajdzie firma City Bike Global jest nieporównywalnie lepsza nie tylko jeżeli chodzi o samą 

cenę, ale również jeśli chodzi o dodatkowe punkty dając nam zarówno większą liczbę 

stacji obsługiwanych rowerami cargo czy 100% pojazdów zeroemisyjnych do obsługi 

całego systemu.    

 

 
Szanowni państwo, oferty zostały złożone w lipcu i badanie ich trwa bardzo długo, ale już 

tłumaczę dlaczego. W pierwszej kolejności nasza kancelaria prawna musiała zbadać czy 

firma City Bike Global, która nie była zaproszona do składania ofert, ale złożyła ofertę jest 

do tego uprawniona. Musieliśmy bardzo dokładnie zbadać czy cały potencjał wiedzy, 

doświadczenia, zasoby techniczne, finansowe i osobowe przeszły z firmy Marfina do firmy 

City Bike Global. Po wyjaśnieniach jakie otrzymała nasza kancelaria prawna wydała 
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pozytywną opinię i mogliśmy dopiero w tym momencie iść dalej badając ofertę 

najkorzystniejszą.  

 
W następnej kolejności musieliśmy zbadać tą ofertę pod względem rażąco niskiej ceny 

przede wszystkim dlatego, że nakazywało nam to prawo zamówień publicznych, gdyż 

oferty bardzo różniły się od siebie cenowo. Badaliśmy jako Komisja Przetargowa, ale 

również poprosiliśmy dwóch niezależnych ekspertów, którzy pod tym względem zbadali 

ofertę. Była to firma consultingowa DS. Consulting oraz Centrum Analiz i Ekspertyz z 

Uniwersytetu Gdańskiego. Oba te niezależne ciała badały ofertę zarówno pod kątem tej 

analizy finansowej, którą przygotowywaliśmy my w ramach dialogu konkurencyjnego, ale 

również porównując ją z kontrofertą drugiej firmy BikeU. Obie opinie niezależnych 

ekspertów wskazały nam, że mamy prawidłową kalkulację, że w tej kalkulacji ujęte są 

wszystkie najważniejsze i niezbędne elementy i możemy procedować tą ofertę dalej.  

 
Kolejnym krokiem było poproszenie wykonawcy o przedstawienie nam rowerów jako 

elementu oferty oraz dodatkowych dokumentów takich jak niezaleganie z ZUS-em, 

niezaleganie w Urzędzie Skarbowym, koncepcja finansowa, czy wpisy do KRS-u. Na część 
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tych dokumentów jeszcze czekamy, ale tydzień temu we wtorek dostarczono nam rowery 

elektryczne i rowery standardowe, które badała w pierwszej kolejności Komisja 

Przetargowa i tak jak państwo widzicie na załączonym slajdzie otrzymaliśmy dwa rowery 

elektryczne oraz dwa rowery tradycyjne. Zostały one przetestowane. Jeździły one po 

ulicach Gdańska. Możemy potwierdzić, że według naszej Komisji Przetargowej na pierwszy 

rzut oka bez wchodzenia w szczegóły techniczne rowery spełniają wszystkie zapisy OPZ-u i 

oba te rowery przejechały zakładany przez nas w OPZ-cie dystans 100 km na jednej baterii 

nie wyczerpując jej do końca.    

 
Kolejnym krokiem będzie zbadanie dokumentów, na które wykonawca ma czas, aby nam 

je przedstawić do 13 grudnia. Tak jak państwo wiecie pierwotny termin związania z ofertą 

to był 24 październik i za zgodą oby wykonawców, którzy złożyli ofertę, oferta ta została 

zgodnie z prawem przedłużona do 22 grudnia i do tego dnia powinniśmy dokonać wyboru 

wykonawcy. W tym momencie rowery zostały wysłane do biegłego rzeczoznawcy, który 

oceni już szczegółowo i wyda nam opinię czy rowery te są zgodne z zapisami OPZ-u.   
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Jeśli będzie to opinia pozytywna będziemy mogli wybrać operatora i już w styczniu 2022 

roku podpisać z nim umowę. Zgodnie z zapisami w SIWZ-ie operator ma 14 miesięcy na 

rozpoczęcie rozruchów testowych do 14 miesięcy i do 17 miesięcy maksymalnie by 

uruchomić cały system, oczywiście to w przypadku jeśli nie będzie odwołania do Krajowej 

Izby Odwoławczej. Jeżeli takie odwołanie będzie cały ten proces przedłuży nam się 

niestety o kolejne dwa, trzy miesiące. Z mojej strony to wszystko. Jeśli mają państwo 

pytania ja jestem oczywiście do dyspozycji.   

 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy bardzo za prezentację. Szanowni państwo radni przechodzimy do zadawania 

pytań. Czy państwo radni mają pytania? Nie widzę. Pozwolę sobie zadać pytanie dotyczące 

tych pojazdów zeroemisyjnych. To znaczy, że firma nie posiada samochodów czy to są po 

prostu elektryczne samochody? Rozumiem, że to też się w to wlicza, nie tylko jeżeli chodzi 

o rowery?   

 

Pani Dagmara Kleczewska – Kierownik projektu MEVO w Obszarze Metropolitalnym 

Gdańsk-Gdynia-Sopot 

Zależało nam nie tylko na tym, żeby system działał poprawnie, ale żeby był ekologiczny, 

dlatego postanowiliśmy dodatkowo punktować tą firmę, która będzie obsługiwała system 

pojazdami elektrycznymi i dokładnie ten wykonawca powiedział, że 100% jego floty to 

będą pojazdy elektryczne.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Wyjaśniało się, bardzo dziękuję. Nie widzę więcej pytań. Na pewno jeszcze bliżej ku 

końcowi będziemy jeszcze się na Komisji spotykać, więc może wtedy narodzą się pytania, 

ale bardzo dziękujemy za rzeczową i dokładną prezentację. Dziękuję.  
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PUNKT  - 6 
 

 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Korespondencja jest do państwa wysyłana na bieżąco. Czy są ze strony państwa radnych 

jakieś pytania, wolne wnioski? Nie widzę. Pozwolę sobie zadać pytanie do dyrektora 

Paszkowskiego. Mam pytanie odnośnie basenów. Czy ewentualnie te baseny, które są 

przez was zarządzane mogą mieć ewentualnie jakieś wypożyczalnie czepków, okularów. 

Ostatnio spotkałam się z takim problemem, osoba chciała iść na basen, zadzwoniła i to był 

bodajże basen na Oruni, tak z rozmowy wynikało, zadzwoniła i się zapytała czy będzie 

możliwość wypożyczenia czepka i pani jej tak niejasno odpowiedziała, że może jak będzie 

to może wypożyczy. Okazało się, że na miejscu nie ma żadnej wypożyczalni oczywiście. 

Pani jej powiedziała, że gdyby ktoś zostawił to by było. Teraz moje pytanie jest takie czy w 

ogóle gdzieś tam był taki pomysł, czy to jest w ogóle niemożliwe np. przez covid i jak to 

wygląda?  

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu          

Pani przewodnicząca przede wszystkim jeżeli chodzi o czepki one nie są obowiązkowym 

strojem. Nie ma takiego obowiązku. Jeżeli chodzi o wypożyczenie to one ze względów 

chociażby covidowych to jest wątpliwe czy można było to zrobić.    

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Pani jej nie pozwoliła wejść na basen. Kobiety zazwyczaj mają dłuższe włosy niż mężczyźni, 

więc jednak obowiązek gdzieś tam jest.  

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu          

Można te czepki kupić na niektórych pływalniach, chociażby na Chełmie. Natomiast 

wypożyczalnia jest to kłopotliwe, bo te czepki trzeba gdzieś rozwiesić, trzeba gdzieś 

wysuszyć, one musza mieć odpowiednią jakość, więc jest to problem, więc wiele ośrodków 

sportu i też pływalni odchodzi od tego rodzaju, a covid jakby wzmógł ten trend i w tej 

chwili tego nie praktykujemy, aczkolwiek wiem z nieoficjalnych źródeł, że zdarza się, że 

takie czepki, które są czepkami gdzieś użyczane nawzajem jedna osoba drugiej, ale na to 

nie mamy wpływu.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Oczywiście. Inaczej, gdyby był jakiś punkt sprzedaży właśnie tych czepków, jeżeli na 

Chełmie jest to możliwe, bo to akurat była taka sytuacja, że ona pojechała w niedzielę i nie 

miała możliwości zakupu tego czepka nigdzie, nie mogła sobie pojechać do sklepu, bo 
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sklepy są zamknięte, pojechała, bo dostała taką niejasną informację i po prostu odbiła się 

od ściany.   

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu          

Wiem, że w przypadku pań rzeczywiście to jest może ten problem, natomiast przy krótkich 

włosach nikt nie robi problemu, żeby wejść bez tego czepka. Może to zabrzmi jak 

dyskryminacja, ale to są względy techniczne. Po prostu długie włosy czasami wpadają w 

filtry i one powodują komplikacje. Spróbujemy się przyjrzeć, obiecuję, temu problemowi i 

być może uda się zrobić jakiś niewielki punkt, ale to musiałby być punkt zewnętrzny, a na 

to też potrzeba miejsca, więc szanse są znikome, żeby ten problem rozwiązać.  

 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Może jakiś automat.   

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Właśnie też się zastanawiałam nad takim automatem, ale to pewnie też jakieś firmy 

zewnętrzne.  

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu          

Tak, nie zawsze, nie na każdej pływalni są. Przyjrzę się temu problemowi i być może 

rzeczywiście automat by to rozwiązał, tylko wtedy musiałby być ktoś chętny do takiej 

sprzedaży, bo mamy też problem z automatami do sprzedaży środków spożywczych. Oni 

rezygnują często z uwagi na zamykanie, otwieranie i sytuację covidową, więc nawet 

ustawienie takiego automatu to też jest jakiś wydatek, jakiś koszt energii, który trzeba 

pokryć i dzierżawy i nasi dzierżawcy często też rotują z uwagi na taką sytuację, albo 

rezygnują, ale przyjrzę się problemowi i przy następnym spotkaniu spróbuje…   

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Właśnie domyślam się, że to nie jest takie proste, że te panie, które obsługują bilety mogą 

mieć gdzieś pod ladą czepki i na zawołanie je sprzedawać, ale fajnie by było, gdyby jakiś 

automat… 

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu          

My  jako GOS nie możemy tego nawet robić, nie powinniśmy, bo nie mamy w statucie 

sprzedaży tego rodzaju artykułów. Nie mieście się to w naszych działaniach. Jeżeli już to 

być może droga w mojej ocenie tak na szybko automatu, ale powiem szczerze, że tego 

rodzaju problem jeszcze nigdy do mnie nie dotarł i nie mieliśmy z tym problemu, ale jest 

to sygnał, który zbadamy i spróbujemy rozwiązać.   
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Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Jasne, dziękuję ślicznie.  

 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Powiedział pan, że nie ma nakazu używania czepka, tak?  

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu          

Tak pani Przemysławie, nie ma takiego obowiązku w regulaminie.  

 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Właśnie jest w regulaminie, że jest obowiązek. Na stronie GOS-u.   

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu          

Sprawdzę to, jeżeli tak jest to przepraszam za pomyłkę.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Właśnie też się zdziwiłam, ale myślałam, że faktycznie gdzieś jest przymykane oko jeżeli 

ktoś ma krótkie włosy.  

 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Jest regulamin pływalni Gdańskiego Ośrodka Sportu pływalni Chełm GOS i pkt 14 mówi o 

obowiązku czepka.  

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu          

Krótkie włosy są mniej rygorystycznie traktowane. Sprawdzę to.  

 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Pani przewodnicząca, wszystkich przepraszam najmocniej za spóźnienie, natomiast mogę 

w Komisji uczestniczyć tak trochę połowicznie, dzisiaj zmarła mi moja mama.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Bardzo nam przykro panie radny. Rozumiemy oczywiście tą sytuację. Dziękujemy, że pan 

uczestniczył w posiedzeniu. Czy jeszcze jakieś pytania ewentualnie do tego ostatniego 

punktu póki mamy panów dyrektorów? Nie widzę. Bardzo serdecznie dziękuję. Prośba do 

państwa radnych, żeby pomyśleć o tematach do planu pracy na przyszły rok, bo będziemy 

plan pracy Komisji niedługo przyjmować, także jeżeli państwo mają tematy, które 

szczególnie was interesują to albo do mnie, albo do Asi podesłać i ujmiemy w nasz plan 

Komisji. Będę bardzo wdzięczna, żeby to nie były tylko tematy, które są takie ogólnikowe, 

ale bardziej też takie, które państwa interesują. Także mamy miesiąc, chociaż przyszła 
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Komisja jest nieco szybciej ze względu na święta, więc warto do tego czasu zastanowić się 

czy chcieliby państwo jakiś temat włączyć również w prace Komisji. Serdecznie państwu 

dziękuję.  

 

Do protokołu informacja od dyrektor Leszka Paszkowskiego:         

Na hali basenowej na pływalni Orunia w regulaminie w pkt 15 jest napisane, że zaleca się 

noszenie czepków kąpielowych. Nie są one obowiązkowe, ale są zalecane.   

 

Obecność radnych na końcu posiedzenia: 
 

Radny Lech Wałęsa – obecny 

Radna Kamila Błaszczyk – obecna 

Radny Piotr Dzik – obecny 

Radna Alicja Krasula – obecna 

Radny Przemysław Malak – obecny 

Radna Beata Jankowiak – obecna 
 

Na tym posiedzenie zakończono – godz. 17:30  

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki RMG 
 

  /-/ Beata Jankowiak 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Protokół sporządziła: 

Joanna Świeczkowska  


